
  

Side 1 af 3 

 

 

 

 

 

Referat skolebestyrelsesmøde den 16. august 2022 

Tirsdag den 16. august 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Fjordskolen, Åbjerg 8b, 6340 Kruså  

 

 

Tilstede:

 Signe 

Jacobsen 

 Kristine Roost 

Johnsen 

 Gitte Jepsen 

 Inge Ryborg Lund 

 Helle Cornett 

 Lis Johansen 

 

 Karina Nicolajsen  

 Betina Julius 

Pedersen 

 Jens Boddum 

Fraværende: 

 Tanja Larsen 

 Martina Klaus Lindholdt 

 

 

Dagsorden 

1. Velkommen - Præsentationsrunde 

Afbud fra Tanja Larsen og Martina Lindholdt 

 

2. Konstituering 

- Skolebestyrelsen konstituerer sig med formand og 

næstformand 

-  

Lis Johansen vælges som formand i bestyrelsen for 

kommende skoleår. 

Inge Ryborg Lund vælges som næstformand. 

 

 

 

 

 

3. Skolebestyrelsens forretningsorden 

 

Forretningsorden gennemgås og bestyrelsen godkender 

den uden ændringer. 

 

Bilag 1 

 

4. Budgetopfølgning 

 

Budgettet gennemgås. 

På inventarkontoen har vi et lille merforbrug i forhold til 

budget, dette på grund af mange nye elever. 

 

Gas priser stiger, og vi vil overskride budgettet på 

varmekontoen. 

 

Forventet overskud på 2.3 mill. 
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Åbjerg 8B 
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Den tidligere bestyrelse har været med til at prioritere 

asfalt omkring afdeling B og D, solafskærmning samt en 

bålhytte. 

Sidst nævnte er allerede sat i gang og i forhold til 

asfaltering samt solskærme, vælger skolens ledelse at 

afvente renoveringen på skolen. 

 

Der forslås, at man indtænker opladestandere til elbiler.  

 

Hvis pengene ikke bruges i indeværende år, kan de 

overføres. 

 

Jens forventer, at genhusningen i Felsted vil koste på 

inventarkontoen, da man fra skolens side gerne vil indkøbe 

særlige afskærmninger, der samtidig er støjreducerende. 

 

Skolen har prioriteret udeområdet nede ved Ådalen og der 

er kommet belægning mm. 

  

5. Orientering om arbejdet i skolebestyrelsen 

 

Folkeskoleloven fastsætter særlige skal-opgaver for 

skolens bestyrelse, herunder udarbejde principper, føre 

tilsyn samt godkende budgettet og udarbejde skolens 

værdigrundsæt. 

 

Jens forslår, at vi på næstkommende møde får kigget på, 

hvilke skal-principper vi mangler at få lavet. 

 

 

Bilag 3 PDF 

6. Skolebestyrelsens mødekalender 

Det blev aftalt på sidste møde, at mødekalenderen skal 

genovervejes, derfor vedhæftes det sidste udkast så vi har 

et udgangspunkt. 

 

Tirsdag den 20/9 flyttes til den 22/9 

Tirsdag den 22/11 flyttes til 24/11 

Tirsdag den 25/4 flyttes til den 27/4 

 

Ny mødekalender udsendes med referatet. 

 

 

 

Bilag 4 

7. Orientering om Børne- og Uddannelsesudvalgets 

beslutning om genhusning af dele af afdeling A på 

Feldsted Centralskole. 

 

Første møde vedrørende genhusningen er afholdt i 

eftermiddags. Jens gennemgår tidsplanen der er 

udarbejdet i samarbejde med personalet. 

 

Jens fremviser en plantegning over hele det område vi har 

til rådighed på Felsted skole. Samtidig vil der blive stillet 

faglokaler og fine udearealer til rådighed.  
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Der vil ske en renovering af lokalerne inden udskolingen 

flytter ind. Der vil blive malet, sat akustikplader op og 

lokalerne vil blive indrettet efter elevernes behov. 

 

Bestyrelsen peger på fordelen ved at forældrene først skal 

se skolen når de er startet op derude. Det er vigtigere, at 

eleverne er med i flytteprocessen.  

 

På forældremødet i udskolingen vil man tilbyde forældrene 

muligheden for at komme derud. Bestyrelsen peger på 

vigtigheden af information hele vejen igennem. 

 

HB har nye køreplaner klar i uge 37. Der laves nye ruter til 

de 30 børn der skal køres til og fra Felsted. 

 

I uge 39 sendes nye skemaer til både elever og 

medarbejdere.  

 

Bestyrelsen udtrykker fuld tillid til skolens personale i 

forbindelse med flytningen og ser også muligheden for 

positive tiltag i forbindelse med genhusningen.  

 

 

8. Orientering 

1. Bestyrelsesformand 

2. MED-udvalg 

3. Øvrige medlemmer 

4. Skolens ledelse    

 

Jens informerer om skolens forberedelses uge til 

det nye skoleår og hvordan de mange nye 

skolestarter er kommet godt i gang. 

Vi har ansat 22 nye medarbejdere. Der har med 

stor succes været afholdt en ny-medarbejder dag, 

hvor de nyansatte har fået informationer om alt de 

vedrører skolen. 

 

Der er vejarbejde ved skolen, da vi skal have 

indlagt fjernvarme.  

 

Forvaltningen inviterer til kursus for nyvalgte 

skolebestyrelsesmedlemmer den 7. september 

17.30-20.30 på Kongehøjskolen.  

Dagsorden til mødes sendes ud sammen med 

referatet – tilmelding sker til Jens senest i denne 

uge. 

 

 

 

 

9. Evt.  

Vi aftaler, at al mailkorrespondance forgår på aula. 

Jens sender en lister ud med bestyrelsens telefonnumre. 

 

 


